
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. december 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AB
Finder ministeren, at det nuværende overvågningssystem er tilstrækkeligt til
at give et dækkende billede af forureningen med pesticider i vandløb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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